
Protokół Nr 28/2017 
 
 
Ze posiedzenia  Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego w dniu 26 września  
2017 r.  
Przewodniczył Norbert Waliczek- Przewodniczący Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Publicznego 
 
Lista obecności w załączeniu 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Analiza materiałów na XXXIV sesję. 
3.Bieżaca informacja o stanie wdrażania Reformy Ochrony Zdrowia. 
4.Wolne wnioski.  
5.Zamknięcie posiedzenia. 

 
Zaproszeni: 
 
1.Wanda Słabosz-Skarbnik Powiatu, 
2.Mieczysław Zaleciński-Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Promocji 
Zdrowia. 

 
Ad.1 
 
Przewodniczący Komisji przywitał wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu oraz 
zaproszonych gości. Następnie Przewodniczący komisji przedstawił porządek dzisiejszych 
obrad. Radni jednogłośnie przyjęli powyższy porządek obrad.  
 
Ad.2 
 
Przewodniczący komisji przedstawił projekty uchwał w następujących sprawach: 
zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2017,  
zmiany wieloletniej prognozy finansowej, w sprawie uchwalenia powiatowego programu 
ochrony środowiska. Jeżeli chodzi o projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 
2018 rok to wprowadza się zmiany w uchwale z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2017 w planie dochodów budżetu 
powiatu, powodujące zwiększenie planowanych dochodów o kwotę 510.014,00 zł, w tym 
zwiększenie dochodów bieżących w kwocie 510.014,00 zł. Wprowadza się zmiany w planie 
wydatków budżetu powiatu, powodujące zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 
510.014,00 zł, w tym: zwiększenie wydatków bieżących w kwocie 417.667,00 zł; 
zwiększenie wydatków majątkowych w kwocie 92.347,00 zł. Ponadto zostają wprowadzone 
zmiany w planie wydatków inwestycyjnych na 2017 rok.  Utworzono nowe zadanie 
inwestycyjne pn. „Zakup szafy chłodniczej”, „Zakup szafy mroźniczej” oraz „Zakup 
zamrażarki skrzyniowej”. Dokonano aktualizacji na zadaniu inwestycyjnym pn. „Wsparcie 
kształcenia zawodowego w kluczowych dla regionu branżach (projekt kluczowy 
Województwa Opolskiego w ramach RPO WO 2014-2020)”. Zwiększono wydatki 
inwestycyjne na zadaniach pn. „Kaucja gwarancyjna- Szpital (Stara Chirurgia)-budynek”, 
„Kaucja gwarancyjna- Szpital(stara Chirurgia)-grunt”, „Kaucja gwarancyjna– POR – 
budynek”, „Kaucja gwarancyjna POR – grunt”, „Depozyt gwarancyjny– WODiDZ – 

 



budynek”, „Depozyt gwarancyjny – WODiDZ – grunt” oraz „Remont balustrady wiaduktu 
drogowego o numerze ewidencyjnym JNI 01018588 nad zelektryfikowaną linią kolejową 
relacji Kluczbork – Poznań w miejscowości Byczyna w ciągu drogi powiatowej nr 1302O  
w km 0+671. Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  
Kolejnym projektem był projekt uchwały w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej. Zmiany dokonane zostały w celu zapewnienia zgodności budżetu powiatu  
z wieloletnią prognozą finansową. Zwiększono dochody bieżące o kwotę 557.067,94 zł.,  
zwiększono wydatki bieżące o kwotę 464.720,94 zł., zwiększono wydatki majątkowe o kwotę 
92.347 zł. Wprowadzono nowe przedsięwzięcia pn.: „Fun And Curriculum Iriented Exercises 
for Information Technology", „Szkoła przyszłości". Zwiększono wydatki inwestycyjne na 
zadaniu pn.: „Remont balustrady wiaduktu drogowego o numerze ewidencyjnym 
JNI01018588 nad zelektryfikowaną linią kolejową relacji Kluczbork - Poznań  
w miejscowości Byczyna w ciągu drogi powiatowej nr 1302O w km 0+671". Radni 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  
Kolejnym projektem  był projekt uchwały w sprawie uchwalenia powiatowego programu 
ochrony środowiska. W celu realizacji polityki ekologicznej Państwa opracowywane są 
programu ochrony środowiska. Programy są opracowywane na szczeblu krajowym, 
wojewódzkim, powiatowym i gminnym. Na podstawie art. 17 ust. 1 ustawy z dnia 21 
kwietnia 2001 r.  Prawo ochrony środowiska. Zarząd Powiatu sporządza powiatowy 
program ochrony środowiska. Biorąc powyższe pod uwagę zlecono sporządzenie programu 
firmie „Albeko” z siedzibą w Opolu ul. Niemodlińska 71/22. Przygotowany projekt 
programu obejmuje lata 2017-2020 z perspektywą na lata 2021-2024 wraz ze sporządzoną 
prognozą oddziaływania na środowisko ustaleń tego programu. W/w program zgodnie  
z wymogami prawnymi uzyskał pozytywną opinię Regionalnej dyrekcji ochrony 
środowiska w Opolu, Opolskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego, 
Zarządu Województwa Opolskiego. Ponadto organ wykonawczy powiatu miał obowiązek 
zgodnie z art. 17 ust. 4 ustawy Prawo ochrony środowiska, zapewnić możliwość udziału 
społeczeństwa w postępowaniu. Powyższe wykonano poprzez przekazanie dokumentów do 
konsultacji społecznych poprzez udostępnienie ich w BIP oraz na tablicy ogłoszeń, nie 
wniesiono żadnych uwag. Pani Wicestarosta poinformowała, że wykonawca programu była 
firma Albeko, której przedstawiciel będzie na sesji i będzie mu można zadawać pytania.  
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały i jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  
Głos zabrała pani Skarbnik, która poinformowała, że opinia Regionalnej Izby 
Obrachunkowej jest pozytywna jeżeli chodzi o sprawozdanie zarządu z wykonania budżetu 
powiatu za I półrocze 2017 r.  
Przewodniczący komisji przedstawił stanowisko w sprawie uczczenia reformacji w powiecie 
kluczborskim.  
Głos zabrał radny Wojciech Smolnik, który stwierdził, że względne jest to czy Rada Powiatu  
powinna w takiej sprawie zawierać stanowisko. Podobne zdanie wyraził radny Piotr 
Włodarczyk, który stwierdził, że należy to przemyśleć, gdyż w tej sytuacji trzeba będzie być 
może stanowiska podejmować w przypadku każdego wyznania i każdej podobnej prośby.  
Głos zabrał radny Jakub Goliński, który poinformował, że w piśmie księdza Pierona zawarta 
jest prośba o uchwałę w sprawie uczczenia 500 - lecia reformacji, zarząd zdecydował,  
że będzie to stanowisko, na terenie powiatu odbywają się w tej kwestii różnego rodzaju 
inicjatywy. Radny Wojciech Smolnik stwierdził, że on nie ma nic przeciwko ewangelikom, 
jednak ma wątpliwość, czy Rada Powiatu w ogóle powinna takimi sprawami się zajmować. 
Radny Andrzej Olech stwierdził, że ksiądz Pieron zwrócił się  z taką prośbą. Radny Piotr 
Włodarczyk stwierdził, że Rada Powiatu nie powinna się takimi sprawami zajmować, gdyż 
nie ma takiej kompetencji. Radny Jakub Goliński stwierdził, że  w projekcie powyższego 

 



stanowiska nie ma słowa o religii, chodzi głównie o uczczenie 500-lecia reformacji, wkładu  
w kulturę i rozwój naszego regionu.  
Prowadzenie obrad przejął radny Wojciech Smolnik. Radny Wojciech Smolnik przedstawił 
sprawozdanie z działalności zarządu powiatu.  
 
Ad.3 
 
Pani Wicestarosta poinformowała, że na trzeci kwartał nasz szpital dostanie 4 686 141 zł. jako 
szpital w sieci. Radny Wojciech Smolnik zapytał, czy kwestia lekarzy jest opanowana. Pani 
Wicestarosta odpowiedziała, że w chwili obecnej wszystkie dyżury są obsadzone.  
 Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Promocji Zdrowia  poinformował, że będą 
miały miejsce ćwiczenia w trzecim kwartale października, w zakresie spraw obronnych, 
podstawowych, pod koniec października trzydniowe ćwiczenia na poziomie krajowym, 
wojewódzkim i powiatowym, kolejno rozwinięcie akcji kurierskiej.  
 
Ad.4 
 
Nie wniesiono wolnych wniosków.  
 
Ad.5 
 
Przewodniczący obrad w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 
za udział w dzisiejszym posiedzeniu i zamknął posiedzenie komisji. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji Zdrowia  
i Bezpieczeństwa Publicznego 

 
Norbert Waliczek 

 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała 
Katarzyna Hołdys 
 

 


